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	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Protokoll	  
för	  

TULLINGEPARTIETS	  STYRELSEMÖTE	  

tisdag	  15	  oktober	  2019	  

	  Restaurang	  Akvarellen,	  kl	  19.45	  –	  ca	  21.15	  

Närvarande:	  Staffan	  Teste	  
	   Louise	  Linder	  	   	  
	   Anders	  Thorén	   	   	   	  	  
	   Larsgösta	  Almgren	  	  

Carl	  Widercrantz	  (adjungerad)	  	  
	   Per	  Börjel	  
	   Rita	  Ilomäki	  

Christian	  Wagner	  
	  
Frånvarande:	  Camilla	  Jägemalm	  

	  	  Lena	  Tikkanen	  	  
	  

§1	   Mötets	  öppnande	  	  
	   Staffan	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  
	  
§2	   Godkännande	  av	  dagordning	  
	   Dagordningen	  godkändes.	  	  
	  
§3	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  

Föregående	  protokoll	  godkändes.	  
	  
Beslutades	  att	  styrelseprotokollen	  inte	  ska	  skickas	  ut	  till	  folk-‐	  och	  
förtroendevalda.	  Däremot	  ska	  vi	  förmedla	  ett	  ordförandebrev	  med	  
nyheter	  från	  styrelsen	  och	  politiken.	  	  
	  

§4	   Utvärdering	  av	  helgens	  utbildning	  vid	  Lida	  	  
Följande	  punkter	  diskuterades:	  

• Vad	  tyckte	  ni	  om	  dagen	  på	  Lida?	  	  
• Vad	  var	  bra	  och	  vad	  kan	  förbättras?	  
• Vad	  tar	  vi	  med	  oss	  från	  mötet?	  	  

• Vilka	  förslag	  ska	  vi	  arbeta	  vidare	  med?	  
	  
Alla	  var	  nöjda	  med	  dagen	  och	  ansåg	  att	  den	  var	  nödvändig.	  Slutsatsen	  

är	  att	  vi	  bör	  göra	  fler	  bussturer	  framöver.	  	  
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Flera	  förtroendevalda	  anmälde	  att	  de	  vill	  hjälpa	  till	  med	  utdelning	  av	  
informationsmaterial	  i	  brevlådor.	  	  
	  

En	  av	  de	  sakfrågor	  som	  diskuterades	  på	  Lida	  är	  att	  vi	  ska	  se	  över	  
delegationsordningarna	  i	  de	  olika	  nämnderna.	  Dessutom	  bör	  vi	  
undersöka	  om	  det	  är	  möjligt	  att	  permanenta	  paviljongerna	  vid	  

Falkbergsskolan	  så	  att	  en	  ny	  skola	  inte	  behöver	  byggas.	  	  	  	  
	  
Beslutade	  att	  vi	  ska	  ta	  fram	  en	  ”kommunal-‐ABC”	  till	  alla	  

nämndledamöter.	  I	  samband	  med	  att	  dokumentet	  presenteras	  bör	  vi	  
samla	  alla	  ledamöter	  till	  en	  utbildningskväll.	  	  
	  
Beslutades	  att	  Carl	  skicka	  ut	  kommunens	  årsredovisning	  till	  TUPs	  
förtroendevalda	  (digitalt).	  För	  den	  som	  önskar	  går	  det	  givetvis	  bra	  att	  få	  
en	  papperskopia.	  	  

	  
§5	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  	  	  	   	   	  

Carl	  rapporterade	  från	  senaste	  kommunstyrelsen.	  TUP	  har	  bland	  annat	  
agerat	  i	  följande	  ärenden:	  	  
	  

• Delårsrapport	  2	  2019	  för	  Kommunstyrelsen	  –	  TUP	  kritiserar	  
den	  höga	  personalomsättningen	  via	  ett	  särskilt	  yttrande.	  	  

	  
• Ändring	  av	  felparkeringsavgifter	  i	  Botkyrka	  kommun	  –	  TUP	  

godkänner	  en	  höjning	  av	  felparkeringsavgifterna	  men	  lämnar	  
ett	  särskilt	  yttrande	  där	  vi	  påpekar	  behovet	  av	  fler	  
parkeringsplatser.	  	  

	  
• Förvärva,	  sanera	  och	  exploatera	  attraktiv	  mark	  –	  en	  motion	  

från	  TUP.	  	  
	  
• Löpande	  ekonomisk	  uppföljning	  av	  driftskostnaderna	  för	  

Tullinge	  respektive	  övriga	  Botkyrka	  -‐	  en	  motion	  från	  TUP.	  
	   	   	  

	   §6	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
	  	   Anders	  rapporterade	  om	  senaste	  nytt.	  Vi	  har	  fått	  åtgärda	  en	  

	   	   säkerhetsläcka	  på	  hemsidan	  till	  en	  kostnad	  av	  14	  timmar	  *	  895	  kr	  +	  
	   	   moms.	  	  

	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  

Carl	  rapporterade	  om	  senaste	  nytt	  i	  media.	  	  
	  
Staffan	  redogjorde	  för	  ny	  kritik	  mot	  utbildningsnämnden.	  Botkyrkas	  
skolpolitiker	  har	  fått	  kritik	  av	  två	  forskare	  i	  en	  ny	  oberoende	  rapport.	  
Kontroll	  och	  uppföljning	  har	  saknats	  efter	  krisen	  vid	  Storvretsskolan.	  
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Dessutom	  får	  utbildningsnämnden	  svidande	  kritik	  i	  en	  rapport	  från	  
PWC.	  

	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  Facebook	   	  	  

	   	  	   Louise	  redogjorde	  för	  ekonomin,	  se	  utdelad	  rapport.	  	  
	  
§7	   Rapport	  från	  stadgegruppens	  arbete	  	  
	   Stadgegruppen	  (Lasse,	  Per,	  Camilla	  och	  Carl)	  träffades	  den	  14	  oktober	  

	   	   på	  Akvarellen.	  Gruppen	  presenterade	  följande	  punkter	  för	  styrelsen:	  	  
	  

• Stadgegruppens	  förslag	  ska	  presenteras	  för	  styrelsen	  innan	  
årsskiftet.	  

	  
• Ambitionen	  är	  att	  stadgeförslaget	  ska	  kunna	  klubbas	  på	  

årsmötet	  utan	  stora	  diskussioner.	  
	  

• Vi	  vill	  inte	  ha	  en	  dispyt	  om	  interna	  stadgefrågor.	  Konflikterna	  
ska	  koncentreras	  till	  våra	  meningsmotståndare	  i	  politiken.	  

	  
• Vi	  bör	  göra	  skillnad	  mellan	  det	  formella	  årsmötet	  som	  

föreningen	  genomför	  SAMT	  en	  politisk	  stämma	  där	  politiska	  
sakfrågor	  diskuteras.	  På	  så	  sätt	  blir	  det	  tydligare	  möten	  som	  kan	  
locka	  fler	  medlemmar	  att	  delta.	  	  	  

	  
• En	  övergripande	  fråga	  handlar	  om	  hur	  detaljerade	  stadgarna	  

ska	  vara.	  
	  
• Ordförande	  i	  Tullingepartiet	  ska	  inte	  vara	  invald	  i	  

kommunfullmäktige.	  
	  
• Frågan	  om	  reglering	  av	  en	  post	  som	  vice	  gruppledare	  

avhandlades.	  
	  
• Diskuterades	  gällande	  ansvarsfördelningen	  mellan	  styrelsen	  och	  

fullmäktigegruppen	  
	  
• Nästa	  möte	  med	  stadgegruppen	  är	  planerat	  till	  måndagen	  den	  4	  

november,	  kl.	  10	  på	  Restaurang	  Akvarellen.	  
	  
§8	   Aktivitet	  vid	  pendeltågsstationen	  i	  samband	  med	  Lucia	  

Beslutades	  att	  beställa	  reflexer	  med	  följande	  tryck:	  Tullinge	  kommun!	  
Reflexerna	  ska	  vara	  i	  modellen	  ”cykelklämma”	  som	  ett	  stort	  gem.	  Vi	  kan	  
få	  1000	  stycken	  för	  13	  000	  kr.	  Beslutades	  dock	  att	  Christian	  ska	  
undersöka	  om	  det	  går	  att	  hitta	  billigare	  reflexer.	  	  	  

	  
§9	   Beställande	  av	  kommunflagga	  	  
	   Beslutades	  att	  beställa	  kommunflaggor	  (Tullinge	  kommun).	  	  
	   Anders	  har	  begärt	  in	  offerter.	  Det	  finns	  två	  storlekar.	  En	  för	  flaggstänger	  

	   	   och	  en	  fasadflagga.	  	  
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	   Flaggan	  kommer	  att	  bestå	  av	  ett	  kommunvapen	  (Pers	  tidigare	  förslag)	  
	   	   på	  vit	  botten.	  Viktigt	  är	  att	  det	  gula	  trycket	  med	  texten	  Tullinge	  
	   	   Kommun	  blir	  kraftigt.	  Kostnad	  är	  565	  kr	  exklusive	  moms	  för	  10	  stycken.	  
	   	   Måtten	  är	  2400	  mm*1500mm.	  	  	  

	  
	   Tanken	  är	  att	  vi	  kan	  erbjuda	  medlemmar	  att	  köpa	  flaggor	  för	  att	  

	   	   sponsra	  TUP.	  	  
	  
	   Beslutades	  att	  kommunflaggor	  ska	  tas	  med	  till	  aktiviteten	  på	  Lucia.	  	  
	  
§10	   Övriga	  ärenden	  

Therese	  Lind	  har	  berättat	  för	  Per	  om	  missförhållanden	  när	  tidigare	  
chefen	  på	  tekniska	  förvaltningen	  Åsa	  Engvall	  fick	  spakaren.	  Per	  försöker	  
att	  få	  fram	  mer	  information	  från	  Therese.	  	  
	  

§11	   Nästa	  möte/Avslutning	  
Nästa	  ordinarie	  styrelsemöte	  beslutades	  till	  19	  november,	  kl	  19:45	  på	  
restaurang	  Akvarellen.	  	  
	  
Ordförande	  tackade	  alla	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  för	  avslutat.	  	  
	  

	  
Vid	  protokollet	   	   Justeras	  	  
	  
	  
Carl	  Widercrantz	   	   Staffan	  Teste	  	  


